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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
12/2014. sz. 
 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
 
Készült: 2014. június 26-án 14:00 órai kezdettel tartott nyilvános Képviselő-testületi ülésről. 
 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
NAPIREND: 
 

1) Polgármesteri jelentés 
252/2014.(VI.26.) sz. határozat 
 

2) Tájékoztató a benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések 
végrehajtásáról, valamint a közterület használatával, közterület foglalással kapcsolatos 
intézkedésekről 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 253/2014.(VI.26.) sz. határozat 
 

3) Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetőjének lemondása, új ügyvezető ideiglenes 
megbízása 
254/2014.(VI.26.) sz. határozat 
 

4) A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi 
közszolgáltatásról szóló rendelet és közszolgáltatási szerződés elfogadása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 255/2014.(VI.26.) sz. határozat 
 18/2014.(VI.26.) sz. rendelet 
 
5) Közbiztonsági és bűnmegelőzési koncepció aktualizálása 

256/2014.(VI.26.) sz. határozat 
 

6) Döntés a temetőben elhelyezhető urnasírhelyek síremlékéről 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 19/2014.(VI.26.) sz. rendelet 
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7) Kérdések, interpellációk 

 
8) Egyebek 

1) Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulásánál keletkezett 2013. évi 
pénzmaradvány elfogadása 

 257/2014.(VI.26.) sz. határozat 
2) Egyek várossá nyilvánítása pályázatának elkészítésére árajánlat 
 258/2014.(VI.26.) sz. határozat 
3) Nagy beruházásokról ügyvédi tájékoztatás 
 259/2014.(VI.26.) sz. határozat 
4) Földhaszonbérletre vonatkozó pályázat tervezet 
 260/2014.(VI.26.) sz. határozat 
5) Egyeki Hírmondó alapszabályának elfogadása 
 261/2014.(VI.26.) sz. határozat; 262/2014.(VI.26.) sz. határozat 
6) Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ Vezetőjének támogatási 

kérelme az Egyek- házi segítségnyújtás fejlesztéséhez 
 263/2014.(VI.26.) sz. határozat 
7) Egyek Fejlesztéséért Közalapítványtól hozzájárulás kérése (Szóbeli előterjesztés) 
 264/2014.(VI.26.) sz. határozat 
8) Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház nyári zárva tartása 
 265/2014.(VI.26.) sz. határozat 
9) Egyek, Fasor u. 22., 38., és 39 sz. ingatlanok felajánlása 
 266/2014.(VI.26.) sz. határozat 
10) Egyek, Domb u. 23. sz. alatti ingatlan felajánlása 
 267/2014.(VI.26.) sz. határozat 
11) A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi 

közszolgáltatásról szóló 6/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet módosítása 
 20/2014.(VI.26.) sz. rendelet 
12) Üzemcsarnok költségvetése 
 268/2014.(VI.26.) sz. határozat; 269/2014.(VI.26.) sz. határozat 
13) Víziközmű-felhasználók díjfizetésének támogatása (adósságkezelési szolgáltatás) 
 270/2014.(VI.26.) sz. határozat 
14) Javaslat a Kárpát-medencei Önkormányzatok Stratégiai Partnerségi Szövetségének 

létrehozására 
 271/2014.(VI.26.) sz. határozat 
15) Döntés a közkifolyó működési költségének átvállalásáról 
 272/2014.(VI.26.) sz. határozat 
16) White Salix Kft. támogatási szerződése 
 273/2014.(VI.26.) sz. határozat 
17) Egyeki SBSE támogatási kérelme 
 274/2014.(VI.26.) sz. határozat; 275/2014.(VI.26.) sz. határozat 
18) Hegyi Gábor kérelme 
 276/2014.(VI.26.) sz. határozat 
19) Kardiológiai szakrendelés OEP finanszírozottá válása 
 277/2014.(VI.26.) sz. határozat 

 
 
 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2014. JÚNIUS 26. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

3/45 

Dr. Miluczky Attila polgármester:        

Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 7 képviselő 
jelen van. Hajduné Holló Katalin képviselő és Holló János alpolgármester nem tud részt venni 
az ülésen. 
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Vitéz Zsolt és Dr. Antal László képviselőket, a 
jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokon túl az alábbi napirendeket is 
tárgyalja meg a Képviselő-testület: 
 

1) A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról 
szóló 6/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet módosítása 

2) Üzemcsarnok költségvetése 
3) Víziközmű-felhasználók díjfizetésének támogatása (adósságkezelési szolgáltatás) 
4) Javaslat a Kárpát-medencei Önkormányzatok Stratégiai Partnerségi Szövetségének 

létrehozására 
5) Döntés a közkifolyó működési költségének átvállalásáról 
6) White Salix Kft. támogatási szerződése 
7) Egyeki SBSE támogatási kérelme 
8) Hegyi Gábor kérelme 
9) Kardiológiai szakrendelés OEP finanszírozottá válása 

 
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki a módosított napirendet elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal elfogadta módosított napirendet.  
 
 
Napirendek tárgyalása: 
 

1) Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A Képviselő-testület döntött arról, hogy maximum 2 millió Ft-ért, vagy ha lehet, még 
olcsóbban megvásárolhatja, illetve tehet árajánlatot a Gyalázka Bt. földterületére. Az árverező 
tájékoztatása szerint hamarosan újra meg lesz hirdetve, és ígérték, hogy tájékoztatni fognak 
róla bennünket. Egyelőre érdemi lépést ez irányba nem tudtak tenni. 
 
A Képviselő-testület hozott egy döntést, hogy a településen a legolcsóbb lakható ingatlanokat 
fel akarják vásárolni. Nem akarják azt, hogy a településen 2-300.000 Ft-ért legyenek olyan 
lakható ingatlanok, amiket máshonnan ide telepedő emberek, - akiket a közösség nem 
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feltétlenül szívesen fogadna, - ide jöjjenek. Ezeket az ingatlanokat az önkormányzat 9,8 millió 
Ft értékben fel kívánja vásárolni. Ezt hamarosan megjelentetik az Egyeki Hírmondóban. A 
cikk tervezetét megmutatta 1-2 embernek és örömteli esemény, hogy már 1 millió Ft-ot 
felajánlottak erre a célra, hogy ha az önkormányzat valóban létrehoz egy vagyongazdálkodási 
kft-ét, akkor van egy magánszemély, aki szívesen betársulna 1 millió Ft-tal, hogy minél több 
ilyen ingatlant fel tudjanak vásárolni a településen. 
 
Korábban szó volt arról, hogy 1 millió Ft-tal támogatják a lengyel Radzyn Podlaskiból 
származó és az egyeki jó magatartású, jó szorgalmú gyerekek Fonyódligeti táboroztatását. A 
tábor augusztus 3-tól 12-ig fog megszervezésre kerülni. Ez az 1 millió Ft nem lesz elegendő, 
de az általános iskola fenntartója felajánlotta, hogy a szükséges összeget kipótolja és a közel 
50 főnek a 10 napos táboroztatását meg fogják oldani.  
 
Az Egyeki vigasságok július 5-én lesz. Szeretné, ha a Képviselő-testület részéről is minél 
többen jelen lennének. Azt gondolja, hogy egy nagyon szép műsort sikerült összeállítani, már 
az utolsó simításokat végzik. A munkát nagymértékben segítette Gál-Szalai Erika képviselő, 
és ő elvállalta a műsorok konferálását. A testvérvárosaink delegációi is jelen lesznek. 
Valószínűleg ezen a napon fogják Kispereggel hivatalosan is aláírni a testvérvárosi 
együttműködésről szóló szerződést.  
 
Június 21-én megtartották a családi sportnapot, aki részt vett rajta jól érezhette magát. Sikerült 
átadni a kondi parkot is. A kondi parkot javasolja mindenkinek, hogy nézze meg, egy nagyon 
szép példája az egyeki civil szervezetek és az önkormányzat összefogásának.  
 
Sokat panaszkodik a lakosság a kóbor kutyákra. Beadták a pályázatot, már több alkalommal 
hiány pótolták is, nagyon azt érzik, hogy a pályázatot elbíráló szervezet támogatni kívánja a 
pályázatot, de még hivatalos értesítés nem érkezett. Amíg nincs gyepmesteri telep, addig 
továbbra is a Budapest melletti vállalkozót kell hívni, azért, hogy a kóbor kutyákat 
összeszedje. A tegnapi napon 15 kóbor kutyát szedtek össze, ami az önkormányzatnak 
225.000 forintjába került. Egyrészt nagyon örül annak, hogy tettek egy lépést a lakosság 
problémájának megoldásának irányába, de az nagyon bosszantja, hogy ilyen nagy árat kell érte 
fizetni. 
 
Korábbi testületi ülésen elmondta, hogy tavaly a cementtel minőségi problémák voltak. 
Sikeresen reklamáltak, és a beszállító a gyártóval közösen elvállalta, hogy az idén a hátralévő 
6 kamion mennyiséget, kimondottan jó minőségű váci cementet fognak leszállítani. Bízik 
benne, hogy ezzel a jó minőségű cementtel olyan, mint tavaly nem fog előfordulni, hogy 
lerakták a járdát és elkezdett porladni a teteje. A reklamálásnak köszönhetően, mivel ez a 
cement 500.000 Ft + áfával drágább lenne, mint az a cement, amire szerződtek, szóbeli 
ígéretek alapján az árkülönbözetet az önkormányzatnak nem kell megfizetnie. Ezt nagyon 
szép eredménynek érzi. 
 
A rekultivációval kapcsolatban tegnap volt az önkormányzatnál a Duna Aszfalt Kft. 
képviselője és kérte, hogy igazolják le, hogy a munkát elvégezték. Jegyző Asszonnyal 
közösen megtekintették a területet, a szemét eltűnt, a földterületet elsimították. Éppen a 
fűmagot ültették, amikor kimentek. Annyi volt, hogy itt-ott szálldogált 1-2 nejlon, azt majd a 
közmunkaprogram keretében összeszedik. Ez körülbelül 5-10 zsák körüli szemét lehet, ami 
még egy kicsit rontja a kilátást. Feltételesen tudta a teljesítést elfogadni azzal, hogy az 
útjavítást megegyezés szerint fejezzék be. Ők 16 millió Ft értékben adtak megbízást a KON-
TRAKT Kft-nek az útjavítás elvégzésére. Az útjavítás folyamatban van, azt gondolja, hogy 
ezzel nem lesz gond. 
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A Dorogmai út javítása is többé-kevésbé lezárult. Bár nem tud róla, hogy az építési naplót 
behozták volna. Ott ugyanezt a vállalkozót, június 10-től 15.000 Ft kötbérrel kell súlytani, 
mert így egyeztek meg, de a munkát elvégezte, a legbalesetveszélyesebb kátyúk ki vannak 
javítva. Ha valaki arra jár, és azt látja, hogy ez nem teljesen van még kész, az jól látja, de ne 
felejtsék el, hogy ennél az útnál a szakértők 250 millió Ft-os károkozást állapítottak meg. 
Most a legbalesetveszélyesebb kátyúk helyreállítására 3,5 millió Ft-ot szavaztak meg a tavalyi 
évben. Ezért az összegért csak azt szabad elvárni, hogy az út ne legyen balesetveszélyes, de jó 
minőségű utat nem várhatnak el. Majd a bírósági eljárás végén, ha kártérítésre kerülne sor, 
akkor várhatják az igazán jó minőségben helyreállított utat. 
 
A Munkavédelmi Felügyelőségtől jöttek ellenőrizni. Az egyik közmunkás névtelenül 
feljelentést tett a Budapesti Főfelügyelőségnél. A feljelentésben szerepel, hogy itt embertelen 
körülmények között dolgoztatják az embereket, napi 10 órát kell dolgozni, és a nőknek kell 
betonozni, nekik kell a járdát készíteni. Nagyon méltánytalannak tartja, hogy valaki ilyet le 
mer írni. Napi 8 óránál többet senki nem dolgozik a közmunkások közül. Megengedte, hogy 
közterületen dolgozók esőben haza mehetnek, de az eső elállta után 1 órával mindenki köteles 
munkára jelentkezni. Ismerteti, mit biztosítanak a közmunkások részére. Szerencsére annak 
ellenére, hogy mindig van egy-két olyan ember, aki a kákán is csomót keres, ő azt tapasztalja, 
hogy a többség örömmel fogadja ezeket a dolgokat és azt használják is. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Egy pletyka ügyében szeretne érdeklődni. Olyan híreket kapott, hogy állítólag a nemzeti 
földalap kezelésében lévő földeknek a haszonbérleti szerződéseire vonatkozó döntéseket itt 
egyeki viszonylatban is egy bizonyos csoport tartja kezében és nem tudni, hogy milyen 
felhatalmazottsággal rendelkezik ez a csoport. Most neveket nem akar mondani. Illetőleg, 
hogy van-e ilyen egyáltalán? Valamint ténylegesen igaz-e, mit tudnak erről? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az új törvényi szabályozást követően megalakul minden településen az agrárkamarának egy 
bizottsága. Ennek a neve, Területi Agrárkamarai Bizottság, rövidítve TAG. Ez a bizottság 
közel egy évvel ezelőtt került megalakításra. Ő tudott erről, hogy lesz egy ilyen gyűlés. Szólt a 
földtulajdonosok szövetségének a vezetőinek, Ádám Zoltánnak, Fiatal Lászlónak, Tardi 
Kálmánnak, hogy szóljanak a gazdáknak, hogy jöjjön mindenki erre a gyűlésre, amit 
Tiszacsegén tartottak. A gyűlésen összesen öten voltak jelen Egyekről, ebből 3 fő be is került 
a bizottságba. A bizottságba bekerült ő az önkormányzat polgármestereként, Ádám Zoltán és 
Kemény Piroska. Jelen volt még egyébként Szekeres Zoltánné és Szekeres Imre. A bizottság a 
megalakulása óta még nem ülésezett, feladatot még nem kapott.  
 
Fontos, hogy van egy másik bizottság, ami majd később fog megalakulni, a Földbizottság. 
Nagy valószínűséggel Jegyző Asszony fogja intézni ennek a megalakítását. Ennek a 
bizottságnak komoly jogköre lesz, aki majd a földbérletekkel, a földvásárlásokkal 
kapcsolatban, olyan döntéseket hozhat, ami egy adás-vételt esetleg annulálhat, tehát letilthat. 
Nagyon komoly beleszólásuk lesz a helyi földek tulajdonjogának az átruházásába, 
vásárlásába. Ennek a földbizottságnak a tagjait még nem tudhatják, mert az országba még 
sehol sem alakultak meg ezek a földbizottságok, mert az alakításával kapcsolatos végrehajtási 
rendelet nem jelent meg. Annyit mondanak róla, hogy ennek egy bizonyos felosztása az, hogy 
lenni kell benne nagybirtokosnak, kisbirtokosnak és állítólag ezt a jegyzőnek kell valahogy 
megalakítani, de ez még nem alakult meg sehol.  
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Viszont amíg a földbizottságok nem alakulnak meg, addig a földbizottságok feladatát ez a 
Területi Agrárkamarai Bizottság fogja ellátni. Tehát ennek a bizottságnak, aminek ő is a tagja, 
nagyon komoly feladatokban kell dönteni. Ez a bizottság nem dönthet önkényesen, meg 
vannak adva azok a kritériumok, a működése le van szabályozva, hogy mi alapján utasíthatja 
el a kérelmeket vagy mi alapján hozhatja meg a döntéseit. Itt önkényeskedésre nincs 
lehetőség. Itt akkor lesznek valószínűleg problémák, hogy ha egy adott adás-vételre, egy 
földterület megvásárlására többen fognak jelentkezni. 
 

Dr. Antal László képviselő kiment az ülésről, jelen van 6 képviselő. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ha a falu javát szolgálja, annak örül, ezért örül, hogy benne van ebben a bizottságba, de 
egyébként tart tőle, hogy ez rengeteg konfliktussal fog járni, de bízik benne, hogy mielőbb 
megalakítják a földbizottságot és akkor ez a feladat tovább fog vándorolni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Megköszöni a tájékoztatást. Ha jól érti a gazdálkodók összehívását követően ők választották 
meg ennek az Agrárkamara mellett működő bizottságnak a tagjait. Másrészt azt akarja 
kérdezni, hogy a földhaszonbérleti, illetőleg adásvételi szerződéseknek a jóváhagyás 
feltételeit, kritériumait ki állította össze, az agrárkamara, vagy az NFA? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Azt nem tudja megmondani, hogy ki állította össze, de el tudja küldeni a Képviselő-testület 
tagjainak, hogy lássák ezeket a feltételeket és nyilvánosságra tudják hozni, hogy mindenki 
lássa.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Jó szívvel tudná javasolni, hogy az önkormányzat honlapjára is tegyék fel, mert ez egy 
helyben elég komoly érdeklődésre számon tartott téma. Ez az egyik, amiért fontos lenne, a 
másik pedig, hogy perek dömpingje fog elindulni, a földhaszonbérletek, illetve a föld adás-
vételi szerződéseknek kapcsán, ugyanis sok esetben gyanítható, hogy egyfajta mutyi van a 
földterületek körül, főleg azok körül, amelyek a Nemzeti Földalap kezelésében vannak.  
 

Dr. Antal László képviselő visszajött az ülésre, jelen van 7 képviselő. 
 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Valószínűsíti, hogy igaza van Polgármester úrnak, hogy nagyon sok konfliktus lesz ebből, 
ezeket meg kellene előzni. A megelőzésnek a legjobb módszere, hogy teljes transzparenciát, 
átláthatóságot, nyilvánosságot kell biztosítani a folyamatnak és akkor a probléma nagy része 
meg van oldva, mielőtt elkezdődött volna. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A bizottság elnöke első alkalommal holnap 15 órára hívta össze a bizottságot ülésezni, ami az 
ő irodájában lesz. Feltételezi, hogy az ülés nyilvános, aki szeretne részt venni rajta, azt holnap 
15 órakor várja az irodájába. 
 
A védőnői szolgálat épületénél elindultak a munkálatok. Megkérték, hogy álljanak oda az 
önkormányzat pótkocsijával, hogy az épületből kivett haszon anyagokat (ablak, radiátor) 
rakják fel rá. Ezeket elszállították, beraktározták a Gamesz épületébe. A mikor odaálltak, 
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először félreértés lett belőle, mert nem a haszonanyagot rakták fel, hanem a hulladékot. Ha 
már felrakták azzal segítették, hogy átszállították a Remondishoz a hulladklerakóba. Ennek a 
fuvarnak az árát a kivitelező befizette a Szöghatár Kft. irodájába, illetve a Remondisnál 
megfizették a hulladéklerakási díjat.  
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a polgármesteri jelentést, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
252/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármesteri jelentést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

2) Tájékoztató a benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések 
végrehajtásáról, valamint a közterület használatával, közterület foglalással 
kapcsolatos intézkedésekről 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri 
a bizottságok álláspontjának ismertetését.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a benyújtott 
pályázatok állásáról és önkormányzati döntések végrehajtásáról, valamint a közterület 
használatával, közterület foglalással kapcsolatos intézkedésekről szóló tájékoztatót. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testületnek a 
benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések végrehajtásáról, valamint a 
közterület használatával, közterület foglalással kapcsolatos intézkedésekről szóló tájékoztatót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megkéri Bóta Barbara Aljegyző Asszonyt a bentlakásos idősek otthonának pályázatával 
kapcsolatos tájékoztatására. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  

Korábban beszámoltak róla, hogy kifogást nyújtottak be és kifogásukat alaposnak találták, de 
ebben a levélben egyelőre csak azt írták meg, hogy ez természetesen nem jelenti a támogatás 
odaítélését. Most egy újabb levél érkezett, ez arról szól, hogy a pályázat értékelése megtörtént. 
Ez még mindig nem a támogatás odaítélését jelenti, de valószínűsítik, hogy az értékelésen 
átment és az elegendő pontszámot összeszedte ahhoz, hogy további döntésre felterjesszék, és 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2014. JÚNIUS 26. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

8/45 

bíznak benne, hogy ez a pályázat nyer. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottságok javaslatát elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
253/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések 
végrehajtásáról, valamint a közterület használatával, közterület foglalással 
kapcsolatos intézkedésekről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

3) Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetőjének lemondása, új ügyvezető ideiglenes 
megbízása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot az Ügyrendi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését.  
 
Vigh József képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy átmeneti 
jelleggel Murvai Ferencnét bízzák meg az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetői 
feladatainak ellátásával, amíg az új Képviselő-testület le nem tudja zárni az ügyvezető állásra 
kiírt pályáztatási eljárást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Erről lehetne most hosszabban beszélni, bizottsági ülésen kivesézték. Nem tudja, hogy a 
Képviselő-testület tagjai igényelnek-e erről részletesebb vitát? Ha van kérdés, szívesen 
elmondja, hogy miért alakult ki ez a javaslat.   
 
Dr. Antal László képviselő:  

Kérdezi, hogy Murvai Ferencné vállalja-e ezt a feladatot? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Igen, vállalja. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Esetleg nem merült fel Széles Szilvia megkérdezése ebben az ügyben? Elsőként rá gondolna, 
mivel ö vezette ezt a Kft-ét, nem kevés ideig, hogy jól vagy rosszul nyilvánvalóan 
mindenkinek meg van a maga véleménye. Ő nem látja, hogy nagyon nagy hibát követett volna 
el, annak idején. Ilyen havária helyzetben azt gondolja, hogy jobb lenne olyat jelölni a Kft. 
élére, aki rendelkezik vezetői tapasztalattal pont ebben a Kft-ben. Murvai Ferencné a konyhán 
dolgozik már több évtizede, azt a feladatot ő abszolválja, de hogy a Kft. élére kerüljön, ahol 
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olyan feladat és elvárás van, amihez nem gondolja, hogy túl sok gyakorlata lenne. Ezt ő 
kockázatosnak gondolja és gyakorlatilag ez a vagyonkezelő cége az önkormányzatnak. Nem 
kapkodná el ezt a döntést. Másrészről megkérdezné Fazekas Sándor urat is, hogy esetleg 
ideiglenes vállalja el, mert neki is van gyakorlata. Tehát ő előbb megkérdezné a két volt 
ügyvezetőt, hogy kitudná-e segíteni őket ebben, mielőtt továbblépnének. Természetesen ez az 
ő véleménye. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Felmerültek ezek a nevek, tárgyaltak is róla. Nem akar rosszat mondani senkiről. Az 
élelmezési részleget Murvai Ferencné átlátja A-tól Z-ig. Murvai Ferencné számíthat a férje 
segítségére is, aki éveken keresztül a Szöghatár Kft. Felügyelő Bizottságának és a Pénzügyi 
Bizottságnak is az elnöke volt. Óriási önkormányzati tapasztalattal rendelkezik.  Ő is vállalja, 
hogy az átmeneti időszak alatt a műszaki részleg munkájába nagyobb figyelmet fordít, hogy 
még véletlenül se adódjanak gondok. Összességében az ő javaslata azért terelődött Murvai 
Ferencné irányába, mert az ő részéről egy nagyfokú alaposság és lelkiismeretesség az, amit az 
évek folyamán megtapasztalt. A bizalomnak nagyon sok építő kockája van, nála ezek 
nyomtak többet a latba és ezért gondolja, hogy ez így szerencsésebb lesz. Zárt ülésen még 
ragozná a történetet, most nyilvánosan nem akarja, de ha igény van rá, vagy ha távol áll Dr. 
Hegyesi Kálmán képviselő úrtól, hogy ezt a döntést el tudja fogadni, akkor javasolja, hogy 
tárgyalják ezt a napirendi pontot zárt ülésen. Nem akar senkit megsérteni vagy olyat mondani, 
ami nem tartozik a nagy nyilvánosság elé.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Elnézést kér Polgármester úrtól, de nagyon őszinte lesz. A ciklus elejétől kezdve láthatták, 
hogy Murvai Ferenc urat és kedves családját mindig próbálta helyzetbe hozni, előnybe 
részesíteni. Tehát nem kérdéses az, hogy a szubjektív bizalom a részéről maximális Murvai úr 
irányába. Erről természetesen meg lehet mindenkinek a véleménye. Azonban itt az 
önkormányzat 100%-os tulajdonú vagyonkezelő cégéről van szó, nem gondolja azt, hogy 
helyes dolog az, ha ezt a céget a Polgármester vezeti, vagy a Polgármester beavatkozik ennek 
a cégnek az operatív tevékenységébe. Természeteses az, hogy figyelemmel kíséri, illetőleg az 
irányelveket meghatározza, az rendben van, azonban ide egy olyan ügyvezető kell - még az 
átmeneti időszakra is, akinek van ügyvezetői, kereskedelmi, jogi, igazgatási gyakorlata és 
annak az ügyvezetőnek kell a döntéseket meghozni - és nem a kedves férjének-, aki aztán ki 
lesz nevezve, még ha ideiglenesen is. Azt gondolja, hogy Murvai Ferencné minden tisztelete 
ellenére nem alkalmas erre a feladatra. Ez természetesen csak az ő véleménye. Az ő 
képzettsége, az ő felkészültsége, az ő szakmai tapasztalata teljesen más, hogy úgy mondja 
ennek a cég működésének csak egy egészen pici részlete.  
 
Közben a hallgatóságból súgták, hogy ott van még Zelei József is. Szerinte Zelei József 
nagyon örülne neki, ha ideiglenesen meg lenne bízva. Szerinte Fazekas Sándor szintén nem 
zárkózna el és azt gondolja, hogy Széles Szilvia is segítene, bár nem tudja, hogy történt-e vele 
ilyen típusú egyeztetés. Ő mindenképpen megkérdezné őket, mielőtt ezt a döntést meghoznák. 
A rendelkezésére álló információk birtokában egyelőre nem tudja támogatni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Fazekas Sándor most lemondott a tűzoltóságnál betöltött gazdasági alelnöki tisztségéről is, 
saját elmondása alapján árulja az ingatlanját és rövid távú céljai között szerepel, hogy 
visszaköltözzön Hajdúböszörménybe. Ő elmondta, hogy már nem kíván Egyeken nagyobb 
tisztségeket betölteni. Amikor tudják, hogy Fazekas úrnak a tűzoltóság a „szíve csücske”, és 
még arról is lemond, akkor úgy gondolja, hogy nem kíván szerepet vállalni a Szöghatár Kft-
nél. Zelei József úr annak idején lemondott az ügyvezetőségről, nem jelezte felé, hogy ami 
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miatt annak idején lemondott, abban változás következett volna be. Széles Szilvia szerepét 
még mérlegelheti a Képviselő-testület. 
 
Megkérdezi, hogy kívánják-e a vitát zárt ülésen folytatni vagy döntsenek benne most így a 
nyílt ülésen, vagy rendeljen el most egy zárt ülést? 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Amit el akart mondani azt elmondta, ha valaki olyat akar mondani, ami esetleg 
személyiségjogot sérthet vagy túlzottan kritikus éllel kívánja megfogalmazni a 
mondanivalóját, akkor el kell rendelni mindenképpen a zárt ülést. Majd Jegyző Asszony 
megcáfolja vagy megerősíti ebben. Itt személyi állásfoglalást igénylő döntésről lenne szó, 
választásról, kinevezésről, még ha ideiglenes, akkor is. Szerinte az Ötv. erre zárt ülés 
elrendelését kötelezőnek tartja szűk körű kivételekkel. Ami Zelei Józseffel kapcsolatban 
történt, mindenki ismeri a lemondásának a hátterét. Nagyon finoman és elegánsan fogalmaz, 
ha azt mondja, hogy nem jószántából, nem jókedvéből és nem mindenféle befolyástól 
mentesen jutott erre a döntésre. Nyilvánvalóan ő nem fogja megvédeni, majd megvédi magát, 
ha kap erre lehetőséget. Telefonon meg kellene az érintetteket kérdezni vállalják-e, ha senki 
sem vállalja, akkor körül kellene nézni, egy olyan jelölt megkeresése, megtalálása céljából, 
akinek kicsit közelítőbb a végzettsége, szakmai tapasztalata és a készségei. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Tekintettel arra, hogy személyi kérdésekről van szó, a jelölt nyilatkozata itt van, a 
nyilatkozatával azt erősíti meg, hogy ideiglenes jelleggel, csak is addig kívánja ezt a feladatot 
ellátni, míg az új testület az új eljárást le nem folytatja. A nyilatkozatában hozzájárult a nyílt 
ülésen való tárgyaláshoz. 
 
Mivel mostanában gyakran volt téma a Kft. ügyvezető váltás, ezért ismerteti a menetrendet. 
Először is a távozó ügyvezető lemondását kell tudomásul venni. A következő lépés a jelen 
ülésen, hogy van egy jelölt Murvai Ferencné, akit a bizottság támogatott. Tehát róla a 
Képviselő-testület szavazhat. Illetve jogában áll bárkinek, hogy javasoljon valakit és arra 
nézve is le lehet bonyolítani egy szavazást. Ugyanakkor mivel személyi kérdésről van szó 
általában titkos szavazással szokta lebonyolítani a Képviselő-testület, bár mostanában nem ez 
volt a jellemző. Fel kell tenni a kérdést, hogy van-e indítvány arra, hogy titkos szavazással 
válasszanak ebben a kérdésben. Amikor ez megvan és sikeres lesz a választás, döntés születik. 
Magyar Éva ügyvezető július 28-ig tölti a felmondási idejét, tehát július 29-től választanak 
ügyvezetőt. Ennek megfelelően döntés kell, hogy átvezetik az alapító okiraton és ugyan most 
egyik bizottság sem tárgyalta, tehát nem feltétlenül kell most még ebben döntést hozni, - mert 
nagy valószínűséggel egy rendkívüli ülés még lesz a Vályogos tó pályázata miatt és akkor még 
a bérezésről is kell egy döntés.  
 
Ahogy Dr. Hegyesi Kálmán képviselő úr és Polgármester úr is elmondta, hogy ha olyan 
jellegű nyilatkozat nem hangzik el, akkor nem szükséges most a zárt ülés elrendelése. Az 
érintett a nyilatkozatát a nyílt üléshez megadta, de ha mélyebben bele akarnak menni és 
bizony elhangzanak dolgok, akkor szavazással - mert nem kötelező jellegű-, akkor zárt ülést 
kell elrendelni a Képviselő-testületnek. 
 
Vigh József képviselő:  

Ahogy Jegyző Asszony megemlítette szeretné ő is még egyszer felhívni a figyelmet, hogy még 
1 hónapig van ügyvezetője a Kft-nek. Július 28-ig tehát szerinte „hű bele Balázs” módjára ne 
menjenek bele. 
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Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Kéri, hogy a volt ügyvezetőket kérdezzék meg egy ideiglenes megbízás elvállalásának, 
esetleges feltételeiről, hogy egyáltalán hajlandók erre ilyen körülmények között - rövid időre 
szóló megbízással a feladatot vállalni.  
 
 
Másrészről had legyen lehetősége mindenkinek szétnézni a saját környezetében, hogy van-e 
alkalmas, felkészült ügyvezető erre a pozícióra. Neki mindig is szívügye volt a Kft. 
Kétségtelen az, hogy nem akar nagyon mélyen beleavatkozni a Kft. életébe. Nem tartaná 
helyesnek. Az ügyvezetőnek kell olyan rátermettnek lenni és kell olyan jellemmel, 
személyiséggel rendelkezni, hogy ezeket a döntéseket önállóan meg tudja hozni. 
 
Murvai Ferenc bizottsági tag:  

Nem kampányolni kíván a felesége mellett, de egy dologra feltétlen reagálnia kell. Dr. 
Hegyesi Kálmán képviselő úr megemlítette, hogy a Murvai család mindig is a Polgármester 
kegyeltje volt. Ő azt mondja, hogy nem a Murvai család volt a kegyeltje, hanem Hegyesi 
úrnak volt a kegyeltje, mert annak idején iszonyatos ráhatással fordult ellene, amikor a 
polgármesteri tanácsadói megbízásról volt szó. Azt a minimálbéres 3 hónapos megbízást 
sajnálta tőle, de amikor Dr. Hegyesi Kálmánt a múlt évben megbízták, és a megbízási díj a 
közterheivel együtt ütötte a 2 millió forintot, akkor nem érezte úgy, hogy ő a Polgármester úr 
kegyeltje. Azt az áldásos munkát, amit 2 millió forintért elvégzett, most nem kommunikálja, 
hamarosan kezdődik a kampány, majd akkor bővebben kifejti. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Nem mondta azt, hogy Murvai úr a kegyeltje a Polgármesternek, azt állította, hogy a 
támogatását élvezi és mivel ő a támogatását élvezi a Polgármester úrnak feltehetően a családja 
is az ő támogatását élvezi.  
 
Egyébként nem 2 millió Ft-ot, hanem 1,2 millió Ft-ot kapott, és ebből neki kellett a 
közterheket kifizetnie, ez nem egy munkaszerződés volt. Ha Murvai Ferenc ilyen 
tájékozatlanul próbálna segíteni a feleségének ügyvezetőként, hogy nem tudja azt, hogy mi a 
különbség egy munkaszerződés és egy ügyvédi megbízási szerződés között, egy jogi személy 
vagy egy természetes személy megbízása között, akkor azt hiszi, hogy megerősítette abban a 
döntésében, hogy nem tudja támogatni ezt a megbízást.  
 
Az, hogy Murvai Ferenc a kampányában mit fog csinálni, a jókedve szerint azt tesz, amit akar. 
Ő most is azt mondja, és csak ezt kifogásolja, hogy amikor egy ilyen döntést hoz az ember, 
akkor nem a baráti kör támogatása lenne az elsődleges cél, hanem a lehető legfelkészültebb, 
legjobb képességű, legrátermettebb emberre bízzanak olyan feladatokat, amelyekhez jó 
képesség, végzettség, szakmai tapasztalat és bizonyos készségek kellenek. Pusztán csak erről 
van szó. Ez a helyzet most úgy néz ki, hogy Polgármester úr Murvai Ferencre való tekintettel 
javasolná a feleségét az ügyvezetői pozíciónak az ellátására. Hangsúlyozza, hogy nem biztos 
benne, hogy így van, de így látszik, és azt gondolja, hogy ennek a látszatát is jobb elkerülni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kérdezi a Képviselő-testületet, hogy ezt a napirendi pontot kívánják-e zárt ülésen folytatni?  
 
Kéri, hogy aki zárt ülésen kívánja folytatni a napirendet, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 1 nem szavazattal és 6 tartózkodás mellett szavazott. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület nem kívánja a napirend tárgyalását zárt ülésen 
folytatni. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Van-e arra nézve indítvány, hogy titkos szavazás legyen? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Eddig egy jelölt neve hangzott el, itt van a nyilatkozata, hogy ő vállalja. Kérdezi, hogy más 
jelöltekre van-e javaslat? Őket akkor meg kellene nyilatkoztatni, hogy egyáltalán vállalják-e.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Csatlakozna Vigh József képviselő úrhoz, neki az a véleménye és ezt határozati javaslatként is 
szeretné megfogalmazni, hogy halasszák el a döntést, addig, míg nem lesz több potenciális 
jelölt, akik közül lehetne választani. Azt gondolja, hogy egy jelölttel neki futni ennek a 
dolognak anélkül, hogy álláspontja szerint a legvalószínűbben alkalmas személyeket meg sem 
kérdezik, hogy akarják-e vállalni. Tehát így egy jelöltként, ilyen környezetben neki szaladni 
hiba lenne. 
 
Tehát a határozati javaslata a döntés elhalasztása, illetve az új jelöltek bejelentésére egy 
határidő biztosítása a Képviselő-testület részére, valamint egyeztetés a 3 volt ügyvezetővel 
ebben a kérdésben, hogy vállalják-e vagy nem.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Az előző ülésen ezek a gondolatok el lettek mondva, akkor Dr. Hegyesi Kálmán képviselő 
nem volt itt. Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy gondolkodjanak rajta, mérlegeljen 
mindenki hogy van-e más javaslat. Hozzá az óta nem érkezett más javaslat. El tudják 
halasztani ezt a döntést, csak tényleg jó lenne, ha Dr. Hegyesi Kálmán képviselő és a 
Képviselő-testület többi tagja is el tudna jönni a testületi ülésre. Elkezdődik a nyári szünet 
időszaka, jön az igazgatási szünet, nagyon sokan elmennek nyaralni. Amennyiben össze 
tudnak hozni egy határozatképes ülést, akkor nincs ellene, hogy halasszák el a döntést. Kéri, 
hogy a testületi ülés után maradjanak itt és beszélgessenek erről a témáról. 
 
Murvai Ferenc bizottsági tag:  

Van ráció ebben a gondolatsorban, de mielőtt erre sor kerül, meg kellene nézni, hogy a Kft-én 
belül van két műszaki alakulat, illetve egy élelmezési ágazat, hogy melyiknek van nagyobb 
jelentősége a Kft. életében, melyik hoz nagyobb eredményt a Kft-nek. A feleségének ez nem 
jelent semmit, ő a felkérés után csak segíteni akart, hogy ezt az időszakot sikerüljön áthidalni, 
hogy ne legyen a Kft. működésképtelen. Ebbe semmiféle anyagi érdek nincs. Ő inkább a 
tárgyilagosság követése mellett kérné, hogy hozzák meg a döntésüket.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Tehát, hogy maradjanak a tárgyilagosságnál. Ő is ugyanúgy segítő szándékkal vállalta el 
azokat az ügyvédi feladatokat. Azt nem gondolná, hogy Murvai Ferencné ingyen vállalná, de 
ezzel nincs is baj. Kapja meg mindenki azt a pénzt, amiért megdolgozik becsülettel. 
 
Itt a Kft. struktúrájára szeretne leginkább reagálni és nem szeretne tovább személyeskedni. 
Tény és való, hogy eddigiekben a konyha hozta a legtöbb pénzt. Javasolta is már többször, 
hogy okos dolog lenne több céget alapítani és egy profiltisztítást végrehajtani. Amennyiben a 
Szöghatár Kft-nek csak és kizárólag a konyha, az étterem üzemeltetése lenne a feladata, akkor 
támogatná Murva Ferencné ügyvezetővé választását, biztos, hogy ő csinálná a legjobban. De a 
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Kft-nek nem ez az egyetlen feladata, egyéb feladatok is vannak. Több szegmens van, amiben 
mindben tájékozottnak kell lenni. Ilyen jó felkészült ügyvezető volt véleménye szerint Magyar 
Éva. Nagy sajnálattal hallotta, hogy Magyar Éva ügyvezető lemondott, de véleménye szerint 
valami hasonló felkészültségű ember kellene ennek a cégnek az élére, vagy olyan, aki 
tapasztalattal rendelkezik a Kft működését illetően. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Mivel ő volt jelen, amikor Murvai Ferencné aláírta a nyilatkozatot, ezért mindenképpen 
szeretne szólni pár szót. Murvai Ferencné akkor elmondta, hogy neki nem hiányzik ez a 
feladat, ő tökéletesen el van abban a munkakörben, amit ő végez, ő becsületből és 
tisztességből vállalná ezt el, hogy a Kft. ne legyen működésképtelen, addig, amíg egy új 
ügyvezetőt nem választanak. Tehát azt meg tudja erősíteni, hogy nem ő volt az, aki feltétlenül 
magának szerette volna ezt a megbízást, hanem a Kft. érdekében vállalta ezt el, hogy ez a 3 
hónap zökkenőmentesen lebonyolódjon. A többi jelölttel kapcsolatban zárt körben ő is el 
fogja mondani a véleményét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Javasolja, hogy egyelőre tegyenek eleget Dr. Hegyesi Kálmán képviselő kérésének. 
 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a napirendi pont tárgyalását halasszák el, kézfelemeléssel 
jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
254/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetőjének lemondása, új 
ügyvezető ideiglenes megbízása c. napirend tárgyalását elhalasztja. 
 
Határidő: folyamatos, legkésőbb 2014.07.28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

4) A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi 
közszolgáltatásról szóló rendelet és közszolgáltatási szerződés elfogadása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a nem 
közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi közszolgáltatásról 
szóló rendelet tervezetet azzal, hogy amennyiben sikerül a szolgáltatóval megállapodni, a 
testületi ülésre a vállalkozó megnevezésével egészítse ki a rendelet tervezetet a Jegyző.  
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Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a nem 
közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére, elszállítására, ártalommentes 
elhelyezésére vonatkozó közszolgáltatási szerződést Ale Gergely egyéni vállalkozóval (4069 
Egyek-Félhalom, Szabadság u. 49.) kösse meg 2014. július 1. napjától 2014. december 31. 
napjáig. 
 
DÍJAK: 
 
Lakossági: 
 
Alapdíj: 200 Ft/alkalom 
Ürítési díj: 1.600 Ft/m3 
 
Közületi: 
 
Alapdíj: 500 Ft/alkalom 
Ürítési díj: 1.600 Ft/m3 
 
A közszolgáltatási szerződés díj fizetésére vonatkozó rendelkezését a rendeletben szereplő 
díjfizetésre vonatkozó rendelkezéshez szükséges igazítani az alábbiak szerint: 
 
„19.)  A Közszolgáltató az ingatlantulajdonos által fizetendő díjról a szolgáltatás nyújtását 
követően  az ingatlantulajdonos által a helyszínen igazolt munkalap alapján állítja ki a 
számlát, mely alapján az ingatlantulajdonos a közszolgáltatási díjat  utólag, a számla 
kézhezvételétől számított 15 napon belül köteles kiegyenlíteni.” szövegrész helyett az alábbi 
szövegrész kerül: 
 
„Az ingatlantulajdonos köteles  
 
a) az alapdíjat a Közszolgáltató által a begyűjtés helyén kiállított számla alapján a helyszínen,  
 
b) az ürítési díjat alkalmanként, a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 
begyűjtésével egyidejűleg, a Közszolgáltató által helyben kiállított számla alapján a 
helyszínen megfizetni.” 
 
Határidő: 2014. július 1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a nem 
közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról szóló 
rendeletet.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Ennél a napirendnél két döntésre lenne szükség. Egyrészt határozattal jóváhagyni a 
közszolgáltatási szerződést a helyi vállalkozóval, ahogy a Pénzügyi Bizottság is ismertette. 
Jelen pillanatban azért fél évre kötik a szerződést, mert két fontos dokumentum szükséges 
hozzá, a környezetvédelmi engedély és nyilvántartásba vétele a vállalkozónak. A 
nyilvántartásba vételre vonatkozó dokumentuma december 31-ig szól. A vállalkozóval is 
abban állapodtak meg, hogy a szerződést fél évre megkötik, és közben intézi a papírokat, 
engedélyeket, és ha úgy látják, hogy ez működőképes lesz, akkor a jövő évben továbbra is 
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fogja vállalni ezt a feladatot. A szerződéssel kapcsolatban annyit mondana, hogy azzal a 
módosítással fogadja el a Képviselő-testület, azon túl, amit Elnök úr ismertetett, hogy a 20. és 
21. pont kerüljön ki belőle és a megállapított díjak kerüljenek bele a szerződésbe. Tehát 
lakossági alapdíj 200 Ft/alkalom, ürítési díj 1600 Ft/m3. Közületi alapdíj 500 Ft/alkalom, 
1600 Ft/m3. Ugyanezek kerülnek majd a rendeletbe. Tehát akkor kérne egy döntést a 
közszolgáltatóról ezzel a szerződésmódosítással egyben és kérne egy döntést a rendeletről. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja a közszolgáltató megnevezéséről, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
255/2014. (VI.26.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére, 
elszállítására, ártalommentes elhelyezésére vonatkozó közszolgáltatási 
szerződést Ale Gergely egyéni vállalkozóval (4069 Egyek-Félhalom, 
Szabadság u. 49.) köti meg 2014. július 1. napjától 2014. december 31. napjáig. 
 
DÍJAK: 
 
Lakossági: 
 
Alapdíj:  200 Ft/alkalom 
Ürítési díj: 1.600 Ft/m3 
 
Közületi: 
 
Alapdíj:  500 Ft/alkalom 
Ürítési díj: 1.600 Ft/m3 
 
A közszolgáltatási szerződés díj fizetésére vonatkozó rendelkezését a 
rendeletben szereplő díjfizetésre vonatkozó rendelkezéshez szükséges igazítani 
az alábbiak szerint: 
 
„19.)  A Közszolgáltató az ingatlantulajdonos által fizetendő díjról a 
szolgáltatás nyújtását követően  az ingatlantulajdonos által a helyszínen igazolt 
munkalap alapján állítja ki a számlát, mely alapján az ingatlantulajdonos a 
közszolgáltatási díjat  utólag, a számla kézhezvételétől számított 15 napon 
belül köteles kiegyenlíteni.” szövegrész helyett az alábbi szövegrész kerül: 
 
„Az ingatlantulajdonos köteles  
 
a) az alapdíjat a Közszolgáltató által a begyűjtés helyén kiállított számla 
alapján a helyszínen,  
 
b) az ürítési díjat alkalmanként, a nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz begyűjtésével egyidejűleg, a Közszolgáltató által helyben kiállított 
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számla alapján a helyszínen megfizetni.” 
 
A közszolgáltatási szerződés 20.) és 21.) pontja kerüljön törlésre. 
 
Határidő: 2014. július 1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki így a rendeletet elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 18/2014. (VI.26) 
önkormányzati rendelete 

a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 
közszolgáltatásról 

 
 
 

EgyeK Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 31. cikk 
(1)bekezdés a.) pontjában, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX.törvény 13. § (1) bekezdés 11. pontjában, a vízgazdálkodásról szóló 1995. évi 
LVII. törvény4. § (2) bekezdés d) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, a 
vízgazdálkodásról szóló 1995. évi LVII. törvény 45. § (6) bekezdésben kapott felhatalmazás 
alapján a következőket rendeli el 

 
 

I. Fejezet 
Általános rendelkezések 

1. A közszolgáltatás tartalma, a közszolgáltatással ellátott terület határai 
 

1. § 
 

 (1) A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz kötelező közszolgáltatás Egyek 
Nagyközség közigazgatási területén elhelyezkedő ingatlannak (a továbbiakban: ingatlan) a 
vízgazdálkodásról szóló törvény szerinti tulajdonosánál keletkező nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére terjed ki.  
 
(2) A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz kötelező közszolgáltatás az alábbi 
tevékenységekre terjed ki:  
 
a) az ingatlanon keletkező, nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz ideiglenes 
tárolására szolgáló gyűjtőhelyről történő begyűjtésére, továbbá az elszállítást végző 
Közszolgáltató részére átadott nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíznek az 
ártalmatlanítás céljából történő elszállítására,  
 
b) az a) pontban foglaltak szerint gyűjtött, begyűjtött és elszállított szennyvíz ártalmatlanítása 
céljából a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíznek a kijelölt ártalmatlanító 
telepen történő elhelyezésére.  
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2. A Közszolgáltató és az ártalmatlanító hely megnevezése 
2. § 

 
(1) Egyek nagyközség közigazgatási területén a nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz begyűjtésére irányuló kötelező közszolgáltatás ellátására Ale Gergely egyéni 
vállalkozó (4069 Egyek, Szabadság u. 49., adószáma: 47412152-1-29) (a továbbiakban: 
Közszolgáltató) jogosult. 

 
3. Értelmező rendelkezések 

3. § 
 
 
E rendelet alkalmazásában:  
 
 
a) Közműpótló létesítmény: közműcsatornával nem rendelkező területeken keletkező 
háztartási szennyvíz gyűjtésére alkalmas ingatlanon elhelyezett akna.  
 
b) Begyűjtött háztartási szennyvízkezelési tevékenység: a háztartási szennyvíz veszélyeztető 
hatásainak csökkentésére, környezetszennyezés megelőzésére és kizárására a kezelést 
megvalósító eljárás alkalmazása, beleértve a kezelőlétesítmények utógondozását is.  
 
c) Közszolgáltatási díj: a rendelet hatálya alá tartozó nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz közszolgáltatásért az ingatlantulajdonos által a Közszolgáltatónak fizetendő, e 
rendeletben meghatározott díj.  
 
d) Többletszolgáltatás: a Közszolgáltató által szerződés alapján a kötelező közszolgáltatáson 
túl nyújtott, ahhoz kapcsolódó szolgáltatás.  
 
 

II. Fejezet 
4. A közszolgáltatás ellátásának rendje 

4. § 
 
(1) A közszolgáltatás tekintetében az Önkormányzat feladata  
 
a) a közszolgáltatás körébe tartozó, nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 
rendszeres begyűjtésének, elszállításának és ártalmatlanításának megszervezése,  
 
b) a közszolgáltatás ellátására Közszolgáltató kiválasztása, a Közszolgáltatóval 
közszolgáltatási szerződés megkötése.  
 
(2) A közszolgáltatás az ingatlanon keletkezett nem közművel összegyűjtött, és a 
Közszolgáltató rendelkezésére bocsátott háztartási szennyvíz ártalmatlanítás céljából történő 
rendszeres elszállítására terjed ki. 
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5. Az ingatlantulajdonos és a közszolgáltató jogai és kötelezettségei, a közszolgáltatás 
kötelező igénybevételének módja és feltételei 

5. § 
 
(1) A helyi közszolgáltatás körében az ingatlantulajdonos és a Közszolgáltató közötti 
jogviszonyt a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvízre vonatkozó közszolgáltatás 
esetében az a tény hozza létre, hogy a Közszolgáltató az ingatlantulajdonos számára a 
közszolgáltatást felajánlja, illetve a közszolgáltatás teljesítésére rendelkezésre áll.  
 
(2) A közszolgáltatás teljesítésének feltételeiről a Közszolgáltató az ingatlantulajdonost 
írásban köteles értesíteni vagy felhívás közzététele útján tájékoztatni.  
 
(3) A Közszolgáltató az ingatlantulajdonos bejelentése alapján, a vele egyeztetett időpontban 
köteles a közszolgáltatást nyújtani.  
 
(4) A közszolgáltatás feltételeiben bekövetkezett változásokról a Közszolgáltató az 
ingatlantulajdonost - a változás bekövetkezte előtt legalább 8 nappal- írásban értesíteni 
köteles.  
 

6. § 
 
(1) Az ingatlantulajdonos köteles az ingatlanán keletkező, vagy onnan származó az ideiglenes 
tárolásra szolgáló közműpótló létesítmények ürítéséből származó, illetve a közüzemi 
csatornahálózatba, vagy más befogadóba, vagy szennyvíztisztítóba nem vezetett háztartási 
szennyvizet a környezetvédelmi és a közegészségügyi előírások, illetve az egyéb hatósági 
előírások szerint gyűjteni, valamint átadni.  
 
(2) Az ingatlantulajdonos – ideértve az időlegesen vagy nem használt ingatlanok és az 
üdülőingatlanok tulajdonosait is - kötelesek a nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz begyűjtésére vonatkozó, az Önkormányzat által szervezett és fenntartott 
közszolgáltatást szükség szerint, de legalább évente egy alkalommal igénybe venni.  
 
(3) Az ingatlantulajdonos köteles a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvizet a jelen 
rendeletben megjelölt Közszolgáltatónak átadni, a Közszolgáltató szállítóeszközeit igénybe 
venni, és részére a jelen rendelet szerinti közszolgáltatási díjat megfizetni.  
 
(4) Az ingatlantulajdonos köteles a háztartási szennyvíz gyűjtése során megfelelő 
gondossággal eljárni annak érdekében, hogy az mások életét, testi épségét, egészségét és jó 
közérzetét ne veszélyeztesse, a város természetes és épített környezetét ne szennyezze, a 
növény-, és állatvilágot ne károsítsa, a közrendet és a közbiztonságot ne zavarja. 
 
(5) Az ingatlantulajdonos köteles biztosítani a gyűjtőhely megközelíthetőségét a szállítójármű 
számára oly módon, hogy az elláthassa feladatát.  
 
 (7) Az ingatlantulajdonos mentesül a közszolgáltatás igénybevételére vonatkozó 
kötelezettsége alól, ha a nem használt vagy beépítetlen ingatlanán háztartási szennyvíz nincs, 
vagy nem keletkezik, és ennek tényét írásban bejelenti a Közszolgáltatónak.  
 
(8) Az ingatlantulajdonos szintén mentesül a közszolgáltatás igénybevételére vonatkozó 
kötelezettsége alól, amennyiben a kérelmére elvégzett hatósági vizsgálat alapján az engedély 
másolatával igazolja a Közszolgáltató felé, hogy az ingatlanán történő háztartási 
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szennyvízkezelés és ártalmatlanítás a vonatkozó jogszabályoknak megfelelően, arra alkalmas 
berendezéssel történik.  
 
(9) A (8) bekezdés szerinti igazolási kötelezettségének az ingatlantulajdonos a berendezés 
üzembe helyezésétől számított 15 napon belül köteles eleget tenni.  
 
 

6. A közszolgáltatás teljesítésére vonatkozó szerződés egyes tartalmi elemei 
7. § 

 
(1) A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvízzel kapcsolatos helyi közszolgáltatás 
igénybevételéről szóló szerződésben meg kell határozni a szerződéskötő feleket: a 
Közszolgáltatót és az Önkormányzatot.  
 
(2) A szerződésben meg kell jelölni:  
 
a) a közszolgáltatás igénybevételének kezdő napját,  
 
b) a teljesítés helyét,  
 
c) a begyűjtési gyakoriságot,  
 
d) a felek jogait és kötelezettségeit.  
 
(3) A szerződésben rendelkezni kell továbbá:  
 
a) a közszolgáltatási díjról és alkalmazásának feltételeiről,  
 
b) a közszolgáltatás mértékét meghaladó, a megrendelő igényei szerinti esetleges 
többletszolgáltatásról és annak díjáról,  
 
c) a közszolgáltatási díj megfizetésének módjáról,  
 
d) a szerződés módosításának, felmondásának feltételeiről,  
 
e) az irányadó jogszabályok meghatározásáról.  
 
 

7. A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz gyűjtésével és elszállításával 
kapcsolatos kötelezettségek, a közszolgáltatás igénybevételének módja és feltételei 

 
8. § 

 
(1) Az ingatlantulajdonos a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvizet az ingatlana 
területén belül, zárt, vízzáró kivitelű közműpótló létesítményben köteles gyűjteni.  
 
(2) Közműpótló létesítménybe csak kommunális, vagy összetételében kommunális jellegű 
szennyvíz vezethető. Tilos a közműpótló létesítménybe mérgező-, tűz- és robbanásveszélyes 
anyagot, állati tetemet vagy egyéb olyan anyagot elhelyezni, amely veszélyeztetheti a 
begyűjtést, ürítést végző vagy más személyek élet- és testi épségét, egészségét, valamint a 
szennyvíztisztító telep rendeltetésszerű működését és a műtárgyainak állagát.  
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(3) A Közszolgáltató mindenkor köteles az ingatlantulajdonos bejelentésétől számított 
legfeljebb 3 munkanapon  belül a vele egyeztetett időpontban a szolgáltatást elvégezni, az 
ingatlantulajdonos pedig a begyűjtést elősegíteni.  
 
(4) A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtése és elszállítása, 
ártalmatlanítása csakis jogszabályban meghatározott esetben szüneteltethető, vagy 
korlátozható.  
 
(5) Az ismeretlen összetételű szennyvizet veszélytelenségének, vagy veszélyességének 
megállapításáig veszélyes hulladéknak kell tekinteni, amely esetekben a Közszolgáltató a 
mindenkori jogszabályi előírások figyelembevételével megfelelő intézkedések mellett 
megtagadja annak elszállítását.  
 
(6) A Közszolgáltató a háztartási szennyvíz elszállítását nem tagadhatja meg, kivéve az (5) 
bekezdésben foglaltakat és azt az esetet, ha a szennyvíz az átadási helyen szennyvízelvezető 
törzshálózatba vagy szennyvízelvezető műbe a külön jogszabályok szerint nem helyezhető el.  
 
 

8. A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz ártalmatlanításával kapcsolatos 
rendelkezések 

9. § 
 
(1) A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvizet csak a kijelölt átadási helyen szabad 
leereszteni és ártalmatlanítani.  
 
(2) A Közszolgáltató a begyűjtött és beszállított, az átadási hely üzemeltetője pedig az 
ártalmatlanításra átvett nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvízzel összefüggő 
nyilvántartást oly módon köteles kialakítani, hogy az átadási helyen ténylegesen elhelyezett 
nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz mennyisége, minősége és származási helye 
akadálymentesen, pontosan megállapítható legyen.  
 
 

9. Személyes adatok kezelésére vonatkozó rendelkezések 
10. § 

 
(1) Az ingatlantulajdonos köteles a Közszolgáltatónak 8 napon belül bejelenteni személyes 
adatait (a közszolgáltatást igénybe vevő neve, lakcíme, születési helye és ideje, anyja neve), 
ha tulajdonosváltozás, vagy egyéb ok folytán a közszolgáltatás igénybevételére kötelezetté 
válik.  
 
(2) A Közszolgáltató köteles az ingatlantulajdonos adatainak kezelésével összefüggésben a 
mindenkor hatályos adatvédelmi rendelkezéseket betartani.  
 

III. Fejezet 
 

10. A közszolgáltatás díja, az egységnyi díjtétel és a fizetendő díj megállapítása 
 

11. § 
 
(1) Az ingatlantulajdonosnak a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvízzel 
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kapcsolatos kezelési közszolgáltatás igénybevételéért kéttényezős – alapdíj és ürítési díj – 
közszolgáltatási díjat kell fizetnie. (1.sz melléklet) 
 
 
(4) Az ingatlantulajdonos köteles  
 
a) az alapdíjat a Közszolgáltató által a begyűjtés helyén kiállított számla alapján a helyszínen,  
 
b) az ürítési díjat alkalmanként, a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 
begyűjtésével egyidejűleg, a Közszolgáltató által helyben kiállított számla alapján a 
helyszínen megfizetni.  
 
(5) Az ingatlan tulajdonosa a közszolgáltatási díjat tartalmazó számla adataival és összegével 
kapcsolatban a Közszolgáltatónál írásban kifogást emelhet.  
 
(6) A kifogásnak a számla kiegyenlítésére vonatkozó kötelezettség teljesítésére halasztó 
hatálya nincsen.  
 
(7) A kifogásra, annak kézhezvételétől számított 30 napon belül a Közszolgáltató vagy 
megbízottja válaszolni köteles.  
 
(8) Nem tagadhatja meg a közszolgáltatási díj megfizetését az, aki a nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvízzel kapcsolatos kötelezettségeit nem teljesíti, feltéve, hogy a 
Közszolgáltató a közszolgáltatást felhívás útján vagy egyéb módon közzéteszi, illetve a 
közszolgáltatás teljesítésére vonatkozó rendelkezésre állását igazolja.  
 
(9) Túlszámlázás esetén a többletösszeget a Közszolgáltató az ingatlantulajdonos írásbeli 
kérelmére visszafizeti vagy azt a soron következő, esedékes díjfizetési kötelezettségbe 
beszámítja.  
 
(10) A 8. § (5) bekezdésében foglalt esetben a Közszolgáltatónak joga van az 
ingatlantulajdonos részére a kiszállási költséget kiszámlázni.  
 
 

12.§ 
 
  
(1) A közszolgáltató évente  egy alkalommal, legkésőbb október 31-ig  kezdeményezheti a 
közszolgáltatási díj felülvizsgálatát. 
(2)  Az ingatlantulajdonos által fizetendő közszolgáltatási díj összegét a közszolgáltató 
állapítja meg az e rendeletben foglaltaknak megfelelően. 

 
 

IV. Fejezet 
 

11. Záró rendelkezések 
 

13. § 
 
Ez a rendelet 2014. július 1. napján lép hatályba.  
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1. melléklet a 18/2014.(VI. 26.) önkormányzati rendelethez 
 
 
A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésének kötelező közszolgáltatása 
igénybevételéért fizetendő díj:  
 
 
Lakossági: 
 

a) alapdíj: 200 Ft/alkalom 
 

b) Ürítési díj: 1.600 Ft/m3 
 
Melyből a közszolgáltató befizetési kötelezettsége az elszállított 5 m3 után 2.200 Ft 
ártalmatlanítási díj. 
 
 
Közületi: 
 

a) lapdíj:  500 Ft/alkalom 
 

b) Ürítési díj: 1.600 Ft/m3 
 
Melynek ártalmatlanítási díj fizetési kötelezettsége a megrendelő közületet terheli. 
 
 
(A díjak az általános forgalmi adó összegét nem tartalmazzák.)  
 
 
 

5) Közbiztonsági és bűnmegelőzési koncepció aktualizálása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot már tárgyalták egyszer. Apró pontosításokat hajtottak rajta végre a 
Polgárőrség elnökével közösen, ezt a Képviselő-testület így kérte tőlük. Ezt a napirendi pontot 
a Szociális Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának ismertetését.  
 
Kovács Sándorné képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 3 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek Egyek Nagyközség Közbiztonsági és 
Bűnmegelőzési Koncepcióját a benne szereplő intézkedésekkel együtt. 
 
Murvai Ferenc bizottsági tag:  

A 9. oldalon van, hogy bűnügyi statisztika visszaélés kábítószerrel, 2013-ban nem történt 
ilyen bűncselekmény. Ugyanakkor, amikor van egy feladatterv és a 26. oldalon feltárt 
problémaként már az szerepel, hogy sajnálatos módon már a településen is megjelent a 
drogfogyasztás. Ez 2013-ban még abszolút nem volt, 2014-ben dinamikusan berobbant. 
Sajnos elképzelhető, hogy nem csak 2014-ben jelent meg ez a probléma, hanem korábban is 
és tényleg a megelőzés a legfontosabb, amit lehet tenni ebben a kérdésben. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért és 
Közbiztonsági és bűnmegelőzési koncepciót elfogadásra javasolja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
256/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Egyek Nagyközség Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepcióját a 
benne szereplő intézkedésekkel együtt elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Tardi Kálmán Polgárőrség elnöke 
 
 

6) Döntés a temetőben elhelyezhető urnasírhelyek síremlékéről 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri 
a bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az urnasírhelyek 
tekintetében síremlék és fedlap elhelyezés lehetőségét is biztosítsa a köztemetőben az alábbiak 
szerint: 
 

- az urnafalra merőlegesen a kerítés mellett lévő parcellába fedlapos urnasírhely 
- a díszsírhely végében lévő parcellába síremlékes urnasírhely 

 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
urnasírhelyek tekintetében síremlék és fedlap elhelyezés lehetőségét is biztosítsa a 
köztemetőben az alábbiak szerint: 
 

- az urnafalra merőlegesen a kerítés mellett lévő parcellába fedlapos urnasírhely 
- a díszsírhely végében lévő parcellába síremlékes urnasírhely 

 
A síremlék magassága maximum 90 cm legyen. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Amikor az előterjesztés készült, még nem ment ki rendelettervezet ehhez kapcsolódóan. Várta 
a bizottságok álláspontjait, hogy konkrétan mit is és hogyan kell módosítani. Ezt elkészítette, 
és most kiosztásra került a rendelettervezet és az előzetes hatásvizsgálati lap is. Ezt nem 
határozat formájában, hanem rendeletben kell szabályozni.   
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottságok javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 0 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
19/2014. (VI.26.) önkormányzati rendelete 

a temetőkről és a temetkezési tevékenységről szóló 
3/2014.( II.05.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a temetőkről és a temetkezésről szóló 
1999. évi XLIII. törvény 40.§ és 41. § (3) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, az 
Alaptörvény 32.cikk (1) bekezdés a.) pontjában és  a Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 2. pontjában meghatározott 
feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

 
1. § 

 
(1) Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének a temetőkről és a 
temetkezési tevékenységről  szóló 3/2014. (II. 05.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
R)7.§-a a következő (6) bekezdéssel egészül ki: 
 
 

„(6) Urnasírhely megváltása esetén az arra kijelölt parcellában fedlap és síremlék is 
elhelyezhető.  

2.§ 
 

A Rendelet 1. melléklete helyébe jelen rendelettel elfogadott  1. melléklet lép 
 

3.§ 
 

(1) A Rendelet az  5. melléklettel egészül ki mely jelen rendelet 2. melléklete 
 

5.§ 
 
Ez a rendelet 2014. július 1 napján lép hatályba. 
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1. sz. melléklet 

  

 
 
 Sírhelyek méretei: Sírkeret méretei: Sírgödör méretei: 

a./ egyes felnőtt sír: 160 cm x 300 cm 120 cm x 220 cm   80 cm x 220 cm 
 
b./ kettős felnőtt sír: 240 cm x 300 cm 180 cm x 220 cm 160 cm x 220 cm 
 
c./ gyermeksír: 120 cm x 220 cm  80 cm x 160 cm   60 cm x 120 cm 
 
d./urnasírhely  80 cm x 100 cm  60 cm x  80 cm   30 cm x  50 cm 
 
e./ sírbolt  
két-négyszemélyes         250 cm  x 250cm              ----                                  ---- 
 
hat-nyolcszemélyes        250cm  x 500cm               ----                               ---- 
 
 

A síremlék hátsó falának egy vonalban kell lennie,  
 

a sírkeret lábánál +0,-10 cm eltérés lehet. 
 
 
Sorok közötti távolság: 1,6 m 
 
Két sír közötti távolság: 40 cm 
 
A síralap föld feletti magassága: 5 cm   
 
A fejkő felőli síralap közötti távolság: 50 cm 
 
Urnasírhelyre helyezendő fedlap magassága: 20 cm  
 
Urnasírhelyre helyezendő síremlék magassága: maximum 90 cm. 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2014. JÚNIUS 26. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

26/45 

2. számú melléklet 
 

Urnasírhelynek kijelölt parcellák 
 
 

- az urnafalra merőlegesen a kerítés mellett lévő parcella: fedlapos urnasírhely 
 

- a díszsírhely végében lévő parcella: síremlékes urnasírhely 
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7) Kérdések, interpellációk 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Nem kérdése, csak egy megjegyzése lenne. Épp a héten beszélgetett 1-2 kollegával, hogy 
olyan jó békességben dolgozik a Képviselő-testület és vajon meddig lesz ez így, mert jönnek a 
választások és lehet, hogy egymásnak fognak fordulni. Azt szeretné kérni mindenkitől, hogy 
azzal törekedjenek érvényesülni, hogy ne a másikat tapossák a sárba, hanem mindenki, amit 
jobban tudna csinálni, mint a versenytársa azt hangsúlyozza ki, hogy esetleg még a 
versenytársak is abból tudjanak tanulni. Végül is ez lenne a lényeg. Ő nagyon örül neki, hogy 
eddig ilyen békességben dolgoztak.  
 
Mivel kérdés, interpelláció nincs, rátérnek a következő napirendre. 
 
 

8) Egyebek 
1) Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulásánál keletkezett 2013. évi pénzmaradvány 

elfogadása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottságok álláspontjának 
ismertetését.  
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása és az általa fenntartott intézményekben 2013. 
évben keletkezett 3 090 618 Ft pénzmaradványt fogadja el, és kérje a teljes összeg egy 
összegben történő visszautalását az önkormányzat számlájára. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
257/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása és az általa fenntartott 
intézményekben 2013. évben keletkezett 3 090 618 Ft pénzmaradványt elfogadja, 
és kéri a teljes összeg egy összegben történő visszautalását az önkormányzat 
számlájára. 
 
Határidő: 2014. július 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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2) Egyek várossá nyilvánítása pályázatának elkészítésére árajánlat 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését.  
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Egyek 
Nagyközség várossá nyilvánítási pályázat elkészítésére Dr. habil Trócsányi András 
tanszékvezető egyetemi docens árajánlatát fogadja el 1.500.000 Ft + áfa összegben.  
 
A honorárium 100%-os kiegyenlítésére a pályázati dokumentáció benyújtását követően 2015. 
január 15-én kerüljön sor. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a pályázatot, amennyiben az új Képviselő-testület is úgy látja, be fogja adni. Azt gondolja, 
hogy nagyon helyes, hogy ha ezt a pályázatot elindítják. A település városként közel 20 millió 
Ft-tal kapna többet ugyanerre a feladatra. Nyílván a pályázat végleges beadása előtt ezt majd 
az akkori Képviselő-testület, az akkori finanszírozási viszonyoknak megfelelően felül fogja 
vizsgálni, de ő helyesnek tartja, hogy ha a települést jobb helyzetbe tudják hozni, akkor ezzel 
próbálkozzanak. Elődeik ezt már két alkalommal megtették. Nagyon bíztatta őket Dr. 
Trócsányi András. Tavaly több mint 20 nagyközséget nyilvánítottak várossá, közel felének a 
pályázatát ő készítette. Az ő elmondása szerint teljesen esélyesek vagyunk. Tudomása szerint 
a legkisebb számú település Máriapócs, ahol 1200 fő lakik és ő is város. Egyek 5500 fővel 
nagyközség, azt gondolja, hogy érdemes megpróbálni. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
258/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Egyek Nagyközség várossá nyilvánítási pályázat elkészítésére Dr. habil 
Trócsányi András tanszékvezető egyetemi docens árajánlatát fogadja el 
1.500.000 Ft + áfa összegben.  
 
A honorárium 100%-os kiegyenlítésére a pályázati dokumentáció benyújtását 
követően 2015. január 15-én kerüljön sor. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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3) Nagy beruházásokról ügyvédi tájékoztatás 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését.  
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testületnek a 
nagy beruházásokról szóló ügyvédi tájékoztatást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatát elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
259/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy nagy beruházásokról szóló ügyvédi tájékoztatást tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

4) Földhaszonbérletre vonatkozó pályázat tervezet 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri 
a bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal tudomásulvételre a Képviselő-testületnek a Földhaszonbérletre 
vonatkozó pályázat tervezetről szóló tájékoztatót. A pályázat tervezetet továbbtárgyalásra 
javasolja. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal tudomásulvételre a Képviselő-testületnek a 
Földhaszonbérletre vonatkozó pályázat tervezetről szóló tájékoztatót. A pályázat tervezetet 
továbbtárgyalásra javasolja. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

A bizottsági ülésen voltak érvek, ellenérvek a pályáztatást illetően. Amellett is vannak érvek, 
hogy legyen pályáztatva az önkormányzathoz visszakerülő földterületek bérbeadása és 
amellett is hogy ne legyen pályáztatva és az önkormányzat művelje meg ezeket. Magán a 
pályázati tervezeten végig mentek és hellyel-közzel egyetértett a bizottság, de úgy gondolták, 
hogy van még, amin csiszolni kellene. Mivel kilátásban van a rendkívüli ülés maradtak abban, 
hogy továbbtárgyalják. 
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Itt lehetne olyan előre lépés, hogy egyáltalán foglalkozzanak-e ezzel a kérdéssel. Az már egy 
iránymutatás lenne, ha lenne egy olyan döntés, hogy egyáltalán szándékoznak-e bérbe adni. 
Amennyiben szándékoznak, akkor valóban tovább kell tárgyalni és lehet még hozzá 
javaslatokat tenni vagy egyszerűen az a döntés születik, hogy nem kívánják megpályáztatni és 
saját maga műveli az önkormányzat ezeket a területeket. Illetve a vagyonrendeletben van egy 
földhasznosítási szabályzat, ami meglátása szerint bonyolulttá teszi ezt az eljárást, le lehetne 
ezt egyszerűsíteni, azt hatályon kívül lehetne helyezni és mindig az adott testület saját belátása 
szerint és saját döntése alapján állítana össze pályázati felhívásokat. Tehát nem kellene 
magukat korlátok közé szorítani, de mivel nem tudják teljes mértékben azokat az érveket, 
amiket főleg Polgármester úrnál vannak meg, hogy miért ne pályáztassák meg ezeket a 
földeket, ezért volt az a bizottság javaslata, hogy folytassák a tárgyalásokat.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

Úgy gondolja, hogy ennél a témánál szólnia kell, mert ő volt az egyik képviselő, aki javasolta, 
hogy vállalják be a következő testület előtt ezt a pályázatot. Azért is foglalkozik ezzel a 
történettel, mert van számos olyan fiatal pályakezdő gazdász, aki ezzel kaphatna lehetőséget, 
hogy az önkormányzat által kiosztott pár hektár területtel elkezdje ezt a gazdálkodást. Úgy 
gondolja, hogy akár egy rendkívüli ülésre is visszahozná ezt, mert szeretné a megválasztás 
előtt rendezni és nem húzni, mert úgyis mindig lesznek olyan apróbb javaslatok, amivel ezt 
göngyölíteni lehetne akár hónapról hónapra. Javasolná a véglegesítését a következő rendkívüli 
ülésig ennek a témának. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Nagyon fontos témának tartja az önkormányzat tulajdonában lévő földterületek sorsának 
kérdését. Nagyon igaza van Gál-Szalai Erika képviselőnek, hogy a helyi kistermelőknek, kis 
gazdáknak az önkormányzat lehetőség szerint biztosítson még lehetőséget, hogy hadd 
boldoguljanak ők is, de ahogy Gál-Szalai Erika képviselő is fogalmazott néhány gazdáról van 
szó. A kertészetben most 74-en dolgoznak, az több mint néhány. Ő kiment a héten ezekhez az 
emberekhez, elmondta nekik, hogy amennyiben a felmerülő problémákat nem tudják 
megoldani, a gazdák nagyon szívesen elvállalnák ezeknek a földeknek a művelését. Kérte 
őket, hogy adjanak neki tanácsot, hogy mit mondjon a Képviselő-testületnek. Az ott dolgozók 
összefoglalva azt mondták, hogy nagyon jó hogy van ez a mezőgazdasági közmunkaprogram, 
és ha az önkormányzat a földalapú támogatást meg tudná igényelni, akkor az évente 
körülbelül 5 millió Ft-ot jelentene. A Képviselő-testület arról is dönt, hogy ez az évi 5 millió 
Ft itt maradjon az önkormányzatnál, és az önkormányzat fejlessze belőle a saját gazdaságát. 
Az Uhrin György által vezetett kertészet ránézésre lényegesen jobb termést fog produkálni, 
mint ahogy az tavaly sikerült. Ismerteti mennyi termést szállítottak Debrecenbe és a konyhára. 
Ezek olyan biztató dolgok, amit szerinte erősíteni kell, nem szabad kiengedni a kezükből. 
Jövőre lehetőleg ezt az emberállományt ugyanígy foglalkoztatni kell a mezőgazdasági 
programban vagy akár még többet is és növelni kell az önkormányzatnak ezt a termelő 
tevékenységét. Ameddig a közmunkaprogram erre lehetőséget biztosít, törekedniük kell arra, 
hogy építsenek fel valamit. Ugyanakkor azt is látni kell, hogy 72 ha már elég nagy terület 
ahhoz, hogy kertészkedéssel azt ne tudják megművelni. Fel lehetne osztani a területet, 
valamennyin kertészkednek, valamennyibe vetnek búzát, kukoricát, napraforgót, ami 
kevesebb munkával jár, mert akkor a gépek segítségével azokat is meg tudnák művelni. Ezt az 
arányt kellene ügyesen eltalálni. Ez viszont nem zárja ki azt, amit Gál-Szalai Erika képviselő 
is mond, hogy a 72 hektárból valamennyi területet oda adjanak a helyi gazdáknak fejlődési 
lehetőség biztosítása érdekében, bérleti jogviszony keretében. Ő erre is lát lehetőséget. 
 
A bizottsági ülésen elhangzott, hogy a Kétöklűben és az Attila telepen nagy egybefüggő 
terület van, de vannak elszórva itt-ott, kisebb területek és ezeket az apróbb területeket kellene 
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meghirdetni bérlésre a lakosság számára, és esetleg a Kétöklűben pár hektárt, amennyiben 
megegyeznek. Valahogy úgy szeretné, hogy stabil mezőgazdasági programjuk is legyen, ami 
fejlődik, illetve pár hektárt adjanak oda arra célra, hogy a helyi kisgazdákat erősítsék. Ezt így 
tudná támogatni és azt is tudná támogatni, hogy ennek szellemében újratárgyalják a 
napirendet. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Szinte 100%-ban egyetért a Polgármesterrel, el lehetne játszani ezzel a gondolattal a saját 
hasznosítás érdekében. Nem agrárszakember, de látja a lehetőséget, ha itt marad az 
önkormányzat tulajdonában és saját művelésben a termőföldterület, szerinte lehetne 
legeltetésen, állattartáson gondolkodni a kevésbé jó területeken, ami a kertészetnek, vagy 
hagyományos kultúrának nem megfelelő. Minimum 4 féle támogatási formát lehet 
folyamatosan lehívni az MVH-án keresztül. Szerinte mind a 4 támogatási formát le lehetne 
hívni, és van egy olyan gyanúja, hogy általában, aki haszonbérbe szeretné venni ezeket a 
földeket, szeretné megkapni a jogot ezeknek a pályázatoknak a beadására, a pályázati pénzek 
lehívására. Azt tudja, hogy akárki kapja meg művelésbe ezeket a földeket, jó döntés még soha 
nem született az önkormányzat részéről, mindenképpen konfliktus lesz belőle. Akármilyen 
feltétel rendszer, akármilyen objektív elbírálás, akármilyen átláthatóság mellett hoznak 
döntést, hogy oda adják valakinek, az sokkal több embernek fog nem tetszeni, mint tetszeni. 
Ha már elkezdtek valamit, és ha már vannak eszközök, munkások, földterület, bíztató 
előjelek, akkor azt folytassák Bizonytalan abban, hogy meg kellene pályáztatni ezt a 
földterületet, legalábbis addig, amíg van közmunkaprogram, mindenképpen érdemes ezen 
gondolkodni. Egyébként, ha nem lesz közmunkaprogram, akkor viszont lehet közvetlenül 
Brüsszelbe pályázni a foglalkoztatás fejlesztéséért. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Elmondta, hogy az önkormányzatnak a földtámogatásból évente 5 millió Ft bevétele lehet. Ezt 
fordíthatják a saját gazdaságuk fejlesztésére, plusz mellette jön a közmunkaprogramból a 
támogatás. De, ha a Dr. Hegyesi Kálmán képviselő által javasolt AKG-ra is pályáznak, az a 
duplája, ami azt jelenti, hogy évente 10 millió Ft-ot is lehívhatnak, csak akkor be kell tartani a 
környezetvédelmi szempontokat, illetve vannak még más pályázati lehetőségek is. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  

Ismerteti, hogy az AKG pályázat benyújtását, hogy érdemes csinálni. Az AKG támogatás nem 
a duplája, hanem sokszorosa a földalapú támogatásnak. Főleg, ha állattartással kezdenek 
foglalkozni, akkor gyakorlatilag a legelő gondozása, fenntartása sokkal egyszerűbb feladat, 
mint egy szántóföld esetében. Ismerteti, mire kell az állattartás kapcsán figyelni. Húst nagyon 
sok helyre lehetne exportálni, csak akkor utána kellene menni, hogy melyik országban melyek 
azok a normák, melyeket be kell tartani, és akkor el tudnának kezdeni egy olyan gazdálkodást 
akár egy másik céggel, akár a Szöghatár Kft-vel, ami abszolút ide illő lenne erre a területre. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Nagyjából ő is hasonlókat fogalmazott meg a múlt testületi ülésen, ezért sajnálja, hogy Dr. 
Hegyesi Kálmán képviselő nem hallotta ezeket, mert pont arről beszélt, hogy új cégeket 
kellene alapítani, konkrétan hármat nevezett meg. Majd elmondja még egyszer, hogy mire 
gondolt a legutóbb is. Évközben is azt mérlegelték Bóta Barbara Aljegyző Asszonnyal, hogy 
ennél a 3 új cégnél, melyik forma lenne a legszerencsésebb. Kínálkozik a nonprofit kft, a kft. 
és a szociális szövetkezet. Valószínű, hogy ennek a háromnak lesznek a különböző verziói 
megalapítva. Ezek olyan stratégiai lépések, hogy ebben a következő Képviselő-testületnek is 
hinni kell. Most annyit tudnak megtenni, hogy előkészítik ezeket a döntéseket, ők pedig majd 
meghozzák és véglegesítik.  
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Murvai Ferenc bizottsági tag:  

Dr. Hegyesi Kálmán képviselő azt mondta, hogy az AKG támogatás többszöröse a földalapú 
támogatásnak. Nem többszöröse, maximum 70-80%-al több. Az AKB-ban hagyományos 
struktúra nem termeszthető. Kukorica, napraforgó forgása után kötelező a földet pihentetni, és 
elő van írva, hogy pillangóst kell beiktatni a különböző takarmánynövények után, ami nyílván 
rontja a hozamot, mert nem lehet olyan hozamot elérni egy pillangóssal, mint egy agyon 
műtrágyázott kukoricával vagy búzával. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Döntsenek arról, hogy a legközelebbi testületi ülésen újra tárgyalják, addig mindenki 
gondolkodjon, hogy ebből a közel 70 hektárból mennyit kívánnak a kisgazdákban bérbe adni. 
Azt is vegyék figyelembe, hogy azok a földek, amiket ideadott az évek folyamán a Kántortag 
Kft., arra hoztak egy döntést, hogy a jövő évben kompenzálják. Tehát a jövő évben az 
önkormányzat részére körülbelül 35 hektár kerül visszaadásra. Ezzel a 35 hektárral biztosan 
megbírna a mezőgazdasági program is. Nagyobb lehetőség talán 2 év múlva lesz. De, ha arra 
döntenek már jövőre is tudnak ebből valamennyit bérbe adni és a kisebb, különálló 
földterületeket lehet célszerű is lenne bérbe adni, mert nem lehet a céljuk, hogy a 
mezőgazdasági programban dolgozók mindenfele kerékpározzanak a határban. Nem a 
kerékpározás a cél, hanem az értékteremtő munkavégzés.  
 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy tárgyalják újra és kérjék fel Jegyző Asszonyt, hogy 
keressék ki, hogy különállóan mekkora területek vannak, összesítve milyen nagyságban, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
260/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Földhaszonbérletre vonatkozó pályázat tervezetet újratárgyalja.  
 
Felkéri a Jegyzőt, hogy egyeztessék a bérbe adható földterületeket 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 

5) Egyeki Hírmondó alapszabályának elfogadása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot az Ügyrendi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, az 
Egyeki Hírmondó alapszabályát. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Az elmúlt ülésen ő fogalmazott meg egy-két észrevételt az elkészült anyaggal kapcsolatosan, 
pontosan a felelős kiadó és felelős szerkesztő tekintetében, hogy a felelős szerkesztőre tolja a 
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felelősséget, amit továbbra is fent tart, illetve Soltész Gáborral erről személyesen is 
egyeztetett.  Arra tévesen emlékezett, hogy a média törvény tartalmazná, hogy konkrétan 
kinek mi a feladata. Az, hogy kire milyen feladatot bíztak, azt mindig az adott testület 
döntötte el. Amikor Soltész Gáborral leültek az alapszabályt átbeszélni, azzal oldották meg, 
hogy Soltész Gábor azt mondta, hogy egy személyben ellátja a felelős kiadói és felelős 
szerkesztői feladatokat és akkor megszűnik az, hogy kinek mi a feladata és felelőssége. Tehát 
minden feladatot vállal, ezáltal a szabályzatban is egy pontban kerültek bele a feladatok, 
illetve nagyon sok jó dolog volt a korábbi Hírmondó alapszabályzatban, amiket ő kért, hogy 
Gábor vezessen át ebbe a szabályzatba, és ezt ő megtette. Kiegészült még a hirdetési díjjal. Így 
elfogadhatja a Képviselő-testület. Az elfogadásával együtt a 197/2004.(VIII.26) számú 
határozatot kell hatályon kívül helyezni, illetve legyen egy döntés, hogy Soltész Gábort 
választja meg, mint felelős kiadó és felelős szerkesztő a Képviselő-testület. Ugyanis ezeket az 
időszaki lapokat nyilvántartásba kell venni és a bekövetkezett adatváltozást is jelezni kell a 
nyilvántartásba vevő szervezet felé és akkor már ezzel az adattal menne el a változás. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki ezekkel a módosításokkal elfogadja az Egyeki 
Hírmondó alapszabályát, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
261/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy elfogadja az Egyeki Hírmondó alapszabályát. 
 
A 197/2004.(VIII.26.) sz. határozattal elfogadott szabályzatot hatályon kívül 
helyezi. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Soltész Gábor Egyeki Hírmondó felelős kiadója 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az Egyeki Hírmondó felelős kiadói és felelős szerkesztői 
feladataival Soltész Gábort bízza meg, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
262/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Hírmondó felelős kiadói és felelős szerkesztői feladataival 
Soltész Gábort (4069 Egyek, Tisza u. 45.) bízza meg 2014. december 31-ig.  
Megbízási díjat erre az időre nem biztosít. 
 
Határidő: 2014.12.31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Soltész Gábor Egyeki Hírmondó felelős kiadója, felelős szerkesztője 
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6) Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ Vezetőjének támogatási 
kérelme az Egyek- házi segítségnyújtás fejlesztéséhez 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ vezetőjének Egyek- házi 
segítségnyújtás fejlesztésére vonatkozó támogatási kérelmét amennyiben az önkormányzat 
pluszforráshoz jut a működésképtelen önkormányzatok támogatására benyújtott pályázaton 
tárgyalják újra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
263/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ vezetőjének 
Egyek- házi segítségnyújtás fejlesztésére vonatkozó támogatási kérelmét 
amennyiben az önkormányzat pluszforráshoz jut a működésképtelen 
önkormányzatok támogatására benyújtott pályázaton újratárgyalja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

7) Egyek Fejlesztéséért Közalapítványtól hozzájárulás kérése (Szóbeli előterjesztés) 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek 
Fejlesztéséért Közalapítványtól érkezett 1.300.000 Ft-ot fogadja el, és az önkormányzati 
rendezvényekre fordítsa, mivel a Dorogmai út kátyúzása már megtörtént. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt az 1,3 millió Ft-ot valamikor a születésnapján gyűjtötte össze. Akkor azt kérte, hogy ne 
ajándékokat hozzanak, hanem adakozzanak a Dorogmai út javításához. A balesetveszélyes 
kátyúk ki lettek kátyúzva és ezt az összeget, amit az Egyek Fejlesztéséért Közalapítványtól az 
önkormányzat megkap, javasolja, hogy fordítsák az önkormányzati rendezvényekre. 
Emlékeznek, hogy a legutóbbi testületi ülésen a rendezvényektől vették el a pénzeket, tehát 
most ott van rá a legnagyobb szükség.  
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Kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
264/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Fejlesztéséért Közalapítványtól érkezett 1.300.000 Ft-ot fogadja 
el, és az önkormányzati rendezvényekre fordítsa, mivel a Dorogmai út 
kátyúzása már megtörtént. 
 
Határidő: folyamatos  
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

8) Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház nyári zárva tartása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság 
álláspontjának ismertetését.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, járuljon hozzá, hogy a Tárkányi 
Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2014. július 15. - 2014. július 26. között zárva tartson. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki ezt a kérelmet így támogatni tudja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
265/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy hozzájárul ahhoz, hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 
2014. július 15. - 2014. július 26. között zárva tartson. 
 
Határidő: 2014. július 26. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Gábor Istvánné intézményegység vezető 
 
 

9) Egyek, Fasor u. 22., 38., és 39 sz. ingatlanok felajánlása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság 
álláspontjának ismertetését.  
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Gál-Szalai Erika képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, Fasor u. 22., 
38. és 39. sz. alatti ingatlanokat fogadja el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a Településfejlesztési Bizottság 
javaslatát, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
266/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Fasor u. 22. szám, Fasor u. 38. szám és Fasor u. 39. szám alatti 
térítésmentesen felajánlott ingatlanokat elfogadja. 
  
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

10) Egyek, Domb u. 23. sz. alatti ingatlan felajánlása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt a napirendi pontot a Településfejlesztési Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság 
álláspontjának ismertetését.  
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  

A Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, Kulturális, Ifjúsági és Sport 
Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, Domb u. 23. sz. 
alatti ingatlant fogadja el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a Településfejlesztési Bizottság 
javaslatával, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
267/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek, Domb u. 23. szám alatti térítésmentesen felajánlott ingatlant 
elfogadja. 
  
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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11) A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról 
szóló 6/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet módosítása ügyrendi bizottság tárgyalta. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  

Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásáról szóló 
6/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki rendelet módosítását elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
20/2014.(VI.26.) önkormányzati rendelete 

a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról 
szóló 

6/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a  hulladékról szóló 2012. évi 
CLXXXV.  törvény 88. § (4) bekezdésében  kapott felhatalmazás alapján, a Magyarország 
helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 19. pontjában 
és a hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV.  törvény 33.§ (1) bekezdésében meghatározott 
feladatkörben eljárva a következőket rendeli el: 

 
 

1.§  
 
(1)Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének  a települési szilárd hulladékkal 
kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 6/2014.(II.05.)   önkormányzati 
rendelete (továbbiakban:Rendelet) 1.§ (3) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép:  
 
 
„(3) Egyek Nagyközség Önkormányzata a hulladékgazdálkodási közszolgáltatást az NHSZ 
Tisza Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággal ( 5350 Tiszafüred, Húszöles út 149.)  
továbbiakban: közszolgáltató) kötött közszolgáltatási szerződés útján biztosítja.” 
 
 

2.§ 
 

(1) A Rendelet 2.§(4) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
 
„(4) A közszolgáltatási terület  Egyek nagyközség teljes közigazgatási területére kiterjed, 
melyen belül valamennyi ingatlanhasználó esetében  kötelező jelleggel igénybe veendő a 
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közszolgáltatás. Üdülőingatlan vonatkozásában áprilistól - szeptemberig tart a használati 
időszak mely alatt igénybe kell venni a közszolgáltatást.” 
 
 

3. § 
 
 
Ez a rendelet 2014. július 1. napján lép hatályba. 
 
 

12) Üzemcsarnok építésének költségvetése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
üzemcsarnok építésére 15 millió Ft erejéig kössenek szerződést. Amennyiben az összeg nem 
fedezi az építési költségeket, a fennmaradó költségekről utólag hozzanak döntést. 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 
üzemcsarnok építésével az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft-ét bízzák meg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az üzemcsarnok építésével a Szöghatár Kft-ét bízzák meg, 
kézfelemeléssel jelezze.   
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
268/2014. (VI.26.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az üzemcsarnok építésével az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft-ét (4069 
Egyek, Fő u. 3.) bízza meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Szöghatár Kft. a vásárolt anyagokról, szolgáltatásokról 
gyűjtse össze a számlát, és 15.000.000 forint erejéig, ahogy a bizottság megfogalmazta, 
befogadják és építkezzenek, és a 15.000.000 Ft fölött befogadott számlákról a Képviselő-
testület utólag döntsön, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
269/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, az 
üzemcsarnok építésére 15 millió Ft erejéig kössenek szerződést. Amennyiben 
az összeg nem fedezi az építési költségeket, a fennmaradó költségekről utólag 
hozzanak döntést. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

13) Víziközmű-felhasználók díjfizetésének támogatása (adósságkezelési szolgáltatás) 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Szociális Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 3 igen 
szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy egyelőre ne kössenek megállapodást a 
Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt-vel adósságkezelési szolgáltatásra, mivel a 
költségvetésben nincs rá tervezve fedezet, és nincs meg a szükséges jogszabályi háttér.  
 
Mérjék fel a szükséges fedezet mennyiségét és alkossanak rendelet-tervezetet, ezt követően 
tárgyalja újra a Képviselő-testület a napirendet. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy ne kössenek megállapodást a Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt-vel 
adósságkezelési szolgáltatásra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 

A két bizottság javaslata nem mond ellent egymásnak. Kéri, hogy aki a bizottságok 
javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 6 igen 0 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
270/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy nem köt megállapodást a Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt-vel 
adósságkezelési szolgáltatására.  
 
Mérjék fel a szükséges fedezet mennyiségét, és ezt követően tárgyalják újra a 
napirendet. 
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Határidő: 2014.08.28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
Bóta Barbara aljegyző 

 
 

14) Javaslat a Kárpát-medencei Önkormányzatok Stratégiai Partnerségi Szövetségének 
létrehozására 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 
csatlakozzanak a Kárpát-medencei Önkormányzatok Stratégiai Partnerségi Szövetségéhez. A 
300 euró tagdíj fedezetéről a csatlakozást követően döntsenek. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, 
kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 6 igen 0 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
271/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy csatlakozik a Kárpát-medencei Önkormányzatok Stratégiai Partnerségi 
Szövetségéhez. A 300 euró tagdíj fedezetéről a csatlakozást követően dönt. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

15) Döntés a közkifolyó működési költségének átvállalásáról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy ne vállalja át a közkifolyók működési költségét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ezt annyival egészíti ki, hogy határozottan jelentsék ki, hogy az önkormányzat nem járul 
hozzá, hogy a fogyasztókat az ivóvíz hálózatról leválasszák. Most ahol szűkítők vannak 
beépítve, és a csapból csak csöpög a víz, és azokat az embereket is, aki nem fizeti, és nem 
rendezi a tartozását, le akarják választani a hálózatról. Az önkormányzat ilyenhez ne adja a 
hozzájárulását, és ezeknek a költségeknek az átvállalását az önkormányzat szintén ne tegye 
meg. Ugyanakkor a Vízmű Zrt-nek ezeket valamiből fedezni kell, és a Vízmű Zrt. az 
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önkormányzat cége, ezért a lakosság részére javasolják az éves felülvizsgálat alkalmával, 
hogy a lakásfenntartási támogatásnál a közműszolgáltatók közül a vízművet jelöljék be első 
helyen, mert ha az Vízmű Zrt. részére semmit sem fizetne, akkor valóban le lesznek választva 
a hálózatról. Amennyiben a lakos még a lakásfenntartási támogatásból sem hajlandó a Vízmű 
Zrt. részére semmit fizetni, akkor tudatosítani a lakossal, hogy azzal kell számolnia, hogy le 
lesz választva a vízhálózatról. Javasolja, hogy így fogadják el ezt a határozatot. 
 
Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen 0 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
272/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy nem járul hozzá, hogy Egyek és Telekháza településeken a fogyasztókat 
az ivóvíz hálózatról leválasszák. Az önkormányzat a közkifolyók működési 
költségét nem vállalja át a Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt-től. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

16) White Salix Kft. támogatási szerződése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a White 
Salix Kft-vel kötendő támogatási szerződést 56.477 Ft összeg erejéig. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 

Ez az étteremben tartott Retro Disco támogatásának rendezése. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy ezt a támogatást átadják a 
White Salix Kft. részére, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
273/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy elfogadja a White Salix Kft-vel (4069 Egyek, Domb u. 27.) kötendő 
támogatási szerződést 56.477 Ft összeg erejéig. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
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17) Egyeki SBSE támogatási kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
Egyeki SBSE-vel (4069 Egyek, Csalogány u. 12.) kötendő támogatási szerződést 100.000 Ft 
összeg erejéig. 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy tegyen 
javaslatot a Szöghatár Kft. felé, hogy az Egyek, Hunyadi u. 48/c. szám alatti étteremben az 
Egyeki SBSE által 2014. május 31. napján megtartott rendezvény tekintetében ne számlázzon 
költséget az SBSE részére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 

Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a rendezvényre a 100.000 
Ft-os támogatást átadják az Egyeki SBSE részére, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
274/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy elfogadja az Egyeki SBSE-vel (4069 Egyek, Csalogány u. 12.) kötendő 
támogatási szerződést 100.000 Ft összeg erejéig. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy javasolják a Szöghatár Kft-nek, hogy erre a rendezvényre 
ne számlázzanak át rezsiköltséget az SBSE részére kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
275/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete javasolja a 
Szöghatár Kft. felé, hogy az Egyek Hunyadi u. 48/c. szám alatti étteremben az 
Egyeki SBSE által 2014. május 31. napján megtartott rendezvény tekintetében 
ne számlázzon költséget az SBSE részére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Magyar Éva ügyvezető 
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10) Hegyi Gábor kérelme 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy ne támogassa 
Hegyi Gábor Dózsa György és Csokonai utat összekötő szakasz betemetésére vonatkozó 
kérelmét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Hegyi Gábor azt kérte tőle, hogy járuljon hozzá ennek az ároknak a betemetéséhez. Elmondta 
neki, hogy saját hatáskörben nem akar ehhez hozzájárulni, mert ez a terület egyrészt az 
önkormányzat tulajdonában van, másrészt az a jó, ha ezekről a döntésekről mindenki tud, 
nehogy az a kép alakuljon ki valakiben, hogy önkényesen betemetik az árkokat. Hegyi Gábor 
megvásárolta a Gólya u. és a Hunyadi u. sarkán lévő ingatlant, és ezzel szemben van a Dózsa 
György út felé egy kis köz, és ott szeretne parkolni a busszal. Javasolja, hogy ha ő betemeti az 
árkot, és betongyűrűket helyez be és a szükséges szakhatósági engedélyeket beszerzi, 
járuljanak hozzá, de csak akkor, ha mind két szomszéd írásban hozzájárulását adja a tervéhez.  
 
Murvai Ferenc bizottsági tag:  
Ez a közterület, mint út nem forgalomképes terület. Valamikor az önkormányzat eladta a 
szomszédnak ezt az utat, de a Dózsa György utca lakói ezt megvétózták a köztársasági 
megbízottnál, és teljes mértékben igazat adott nekik, és a már kifizetett vételárat vissza kellett 
fizetni a szomszédnak, aki meg szerette volna vásárolni. Felmerült, hogy azért akarja 
betemetni az árkot, mivel ott akar parkolni a busszal. Az egy olyan keskeny útszakasz, hogy 
ha oda beáll busszal, akkor ott nem közlekedik senki. Egyik szomszéd aláírta, hogy támogatja, 
a másikat nem kérdezték meg, holott az árok pontosan amellett húzódik, nem amellett, aki 
aláírta. Nyilvánvalóan a szándéka ütközik az ott lakók érdekével, mert teljesen leszűkíti az 
utat. Az egy közlekedési út, amit nem lehet úgy korlátozni, hogy a busz mellett ne lehessen 
elmenni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Ott lát még aggályt, hogy ha beáll a busszal, a két szomszéd hozzájárul, meg vannak az 
engedélyek, berakta a betongyűrűket, a 3 feltétel teljesül, de lehet, hogy ha a busszal beáll, 
akkor még kerékpárral sem lehet ott elmenni. Azzal egészítsék ki, hogy amennyiben a 3 
feltételt úgy teljesíti, hogy mellette a kerékpáros közlekedés számára 1,5 méter szabadon 
marad, akkor engedélyezzék.  
 
Murvai Ferenc bizottsági tag:  

Ott most is gépjárművek járnak. Személyautók, betegszállítók, tűzoltók, stb. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

Jegyző Asszony javaslat, hogy küldjék ki Bagi Zoltán kistérségi útellenőrt, véleményezze ezt 
a kérelmet, és az ő javaslatát kövessék. Egyébként, ha ezek a feltételek teljesülnek, akkor ne 
zárkózzanak el előle, de várják meg az útellenőr szakmai véleményét. Kéri, hogy aki ezzel a 
javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
276/2014. (VI.26.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Hegyi Gábor Egyek, Dózsa György és Csokonai utat összekötő 
útszakaszon az árok betemetésére vonatkozó kérelmét Bagi Zoltán kistérségi 
útellenőr véleményezze, és a javaslatát figyelembe véve hozzák meg a döntést. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Sűveges Sándorné környezetvédelmi referens 
 
 

11) Kardiológiai szakrendelés OEP finanszírozottá válása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  

A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Dr. Antal László képviselő:  

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy támogassa a 
kardiológiai szakrendelés OEP finanszírozottá válását (heti 2 órában) közreműködői vagy 
feladat ellátási szerződés keretében. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  

Jelenleg heti 3 óra magánrendelés van. Az elmúlt időszak azt igazolja, hogy van jövője a 
szakrendelésnek, és azért, hogy a lakosságnak is kedvezőbb legyen, doktor úr kezdeményezte 
heti 2 óra OEP finanszírozott legyen, 1 órát pedig magánrendelésben tarthasson meg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 

Kéri, hogy aki támogatja, a Bizottság állásfoglalását, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen 0 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
277/2014. (VI.26.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy támogatja a kardiológiai szakrendelés OEP finanszírozottá válását (heti 2 
órában) közreműködői vagy feladat ellátási szerződés keretében. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 
 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2014. JÚNIUS 26. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

45/45 

 
 
Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-testület 
munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 16:05 órakor bezárta. 
 

 
K. m. f.  

 
 
 
 

______________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra  

jegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
 
 
 
 

______________________ 
Vitéz Zsolt 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Dr. Antal László 

Jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 
 


